
15 NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS
Gascó
108 20-06-08 Aprovació memòria i sol·licitud subvenció guia 
de recursos culturals
109 20-06-08 Aprovació memòria i sol·licitud subvenció de-
fensa avingudes
110 23-06-08 Autorització prèvia exp. 5/2008, Jaime Artola 
Sales
111 30-06-08 Llicència ocupació expediente núm. 3/2008 
de Rural d’En Rieres
112 30-06-08 Llicència ocupació expediente núm. 2/2008 
de Rural d’En Rieres
113 01-07-08 Exp. Modificació de crèdits 07/2008, subven-
ció Immigració i Ciutadania. Pressupost particiipatiu
114 01-07-08 Llicències obres menors exptes. Núms. 
63/2008, 64/2008 i 65/2008
115 01-07-08 Llicència obra major 12/08 Miguel Villalonga 
Ibáñez
116 01-07-08 Aprovació relació de factures 4/2008
117 03-07-08 Sobre expediente obra J.A. Forés, delimitació 
de fites
118 03-07-08 Aprovació certificació obra Millora Accessos 
C/ Roca Tallada
119 03-07-08 Aprovació certificació obra protecció despre-
niments
120 03-07-08 Aprovació relació 5/2008 factures. Honoraris 
Arquitecte
121 03-07-08 Exp. modificació de crèdits 08/2008 Subven-
ció Servef, EMCORP i EZOINT
122 03-07-08 Exempció IMCV  Coral López Cucala
123 05-07-08 Llicències obres menors expts. Núms. 
66/2008 i 67/2008 
124 05-07-08 Llicència obra major 11/08 Abel Barreda Miralles
125 07-07-08 Baixa gual 65 de Vicente Muñoz Zaragoza
126 09-07-08 Designació Juan Albert encarregat OVR de 
Diputació Provincial de Castelló.
127 09-07-08 Aprovació memòria i sol·licitud subvenció Sa-
lari Jove.

El Sr. Alcalde diu que abans de tancar la sessió espere que a partir 
d’avui els ànims es calmen un miqueta més, ja que tots han acon-
seguit el que volien, no hi haurà abocador de tòxics i perillosos, 
tenim el polígon, que ha costat i l’agradaria que  d’ara en davant 
tinguéssem més tranquil·litat, perquè la vida demostre, que el més 
important és la vida i no totes estes minúcies. Demana que des-
prés de tota aquesta crispació els ànims s’asserenen.

A continuació l’alcalde dóna per conclòs el Ple i alça la Sessió, a 
les vint-i-dos hores i quaranta tres minuts, de la qual cosa jo, el 
Secretari, done fe

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER 
L’AJUNTAMENT PLE EN PRIMERA CONVOCATÒRIA, EL 
DIA 24 DE JULIOL DE 2008.

ASSISTENTS:

SR. ALCALDE-PRESIDENT:
EN JACOBO LUIS SALVADOR SERRET 
SRS. REGIDORS:
GRUP JNP:
EN GUSTAVO VIOL ZARAGOZÀ
EN JUAN JOSÉ SALES SALES
SRA. ESTEFANÍA MONTULL RODRIGO
EN HÉCTOR RIPOLLÉS GASCÓ
GRUP POPULAR:

EN MIGUEL ZARAGOZÀ MUÑOZ 
SRA. CRISTINA ORIENT JULIÁN
EN JUAN ZARAGOZÀ JULIÁN
N’ANDRÉS SALES MUÑOZ
SR. SECRETARI-INTERVENTOR:
EN JOSÉ JUAN POZO RIVAS 

Reunits  els regidors que es diu al marge, que suposen la totalitat  
del  Ple,  a fi de celebrar  Sessió  Ordinària  i pública, l’Orde del dia 
de la qual se’ls ha notificat  en  legal forma.  En el Saló de Sessions 
d’este Ajuntament, en primera convocatòria,  sota  la  presidència   
del  Sr. Alcalde, En JACOBO LUIS SALVADOR SERRET, a les vint-
i-dos hores s’obri la Sessió per a tractar del següent:

ORDRE DEL DIA

1r. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ DE DATA 31-03-
2008.  Preguntats els presents si aproven l’acta de la sessió de 
data trenta-u de març de dos mil vuit l’aproven per unanimitat.

El portaveu del grup JNP Sr. Viol demana que els acrònims que hi 
ha a l’apartat cinc de precs i preguntes, s’escriga complet, el que 
es farà abans de transcriure-la al llibre d’actes.

El portaveu del grup popular Sr. Zaragozà demana que per a evitar 
el retard en l’aprovació de les actes, s’aproven de dos en dos.

El Sr. Alcalde respon que es farà poc a poc.

2n. APROVACIÓ DE CONVENI AMB EL CDR “ALT MAES-
TRAT”. El Sr. SALES SALES explique el ple que el conveni es fa 
per a establir un marc de col·laboració amb el CDR Alt Maestrat 
i procedeix a llegir el conveni, que no es transcriu perquè obra 
complet en l’expedient. 

El Sr. Viol Zaragozà diu que s’abstindrà per tenir motius perso-
nals.

Sotmesa la proposta a votació s’aprove per quatre vots a favor, del 
Sr. Alcalde i el grup JNP, i quatre abstencions, del Grup Popular.
El portaveu del Grup Popular Sr. Zaragozà Muñoz en la seva ex-
plicació de vot diu que l’abstenció és perquè es un conveni sense 
continguts, no s’explique com es concretarà el punt segon, quede 
tot a l’aire, i en el punt quint no s’especifique quins seran els mem-
bres de l’ajuntament que participaran en les reunions anuals, i la 
pregunta és si seran només membres de l’equip de govern o de 
tot l’ajuntament.

El Sr. Sales  Sales diu que ja ha avançat que és un conveni de 
col·laboració, que amb posterioritat es veuran els continguts que 
s’estimen adequats, que es tracta simplement de col·laborar les 
dos entitats i trobar punts comuns.

El Sr. Viol diu que vol aclarir que este conveni fa tres anys que li’l 
va donar al Sr. Zaragozà, i és un conveni per a tirar en davant ac-
tivitats del món rural en les diferents poblacions, i per exemple ara 
mateix s’està fent un curset sobre el control de l’insomni, i així el 
contingut del conveni anirà  creixent poc a poc, no nuga a ningú, 
cadascú aportara segons les seues possibilitats, i que el Sr. Zara-
gozà no ho va presentar al ple, però les ganes de col·laborar amb 
l’ajuntament han existit sempre i que si ara es porte en davant pot 
redundar en benefici de les Coves, i per això creu que no té sentit 
dir que està vuit de contingut; i demana al Sr. Zaragozà que mire 
els convenis que va fer en el seu mandat, i sobretot amb FACSA, 


